



**RETURN BIDS TO:  
RETOURNER LES SOUMISSIONS A :**

Bid Receiving/Réception des sousmissions

**SOLICITATION  
AMENDMENT**

**MODIFICATION DE  
L'INVITATION**

The referenced document is hereby revised; unless otherwise indicated, all other terms and conditions of the Solicitation remain the same.

Ce document est par la présente révisé; sauf indication contraire, les modalités de l'invitation demeurent les mêmes.

Comments: - Commentaries :

<b>Title – Sujet</b> Tamperproof Evidence Bags Sacs de sécurité pour pièces à conviction		<b>Date</b> December 2, 2013 2 decembre, 2013
<b>Solicitation No. – N° de l'invitation</b>  M0077-13-G308		<b>Amendment No. – N° de la modification</b>  003
<b>Client Reference No. - No. De Référence du Client</b>		
<b>Solicitation Closes – L'invitation prend fin</b>		
<b>At /à :</b> <b>2 :00 pm</b>	EST (Eastern Standard Time) HNE (heure normale de l'Est)	
<b>On / le :</b>	January 17th, 2014 / 17 janvier, 2014	
<b>Destination of Goods and Services – Destinations des biens et services</b> See Herein Voir aux présentes		
<b>Instructions</b> See Herein Voir aux présentes		
<b>Address Inquiries to – Adresser toute demande de renseignements à</b>  Mary Rutledge		
<b>Telephone No. – No. de téléphone</b> 613-843-6935	<b>Facsimile No. – No. de télécopieur</b> 613-825-0082	
<b>Delivery Required – Livraison exigée</b> See Herein Voir aux présentes		



This amendment is raised to respond to the following questions:

### **QUESTIONS AND ANSWERS**

Question 1:

Could you please post a picture of your current bags so that we can better match your requirement?

Answer 1:

There are no pictures available for this requirement. However, viewing samples are available upon request and can be kept in the possession of the bidder for 48 hours before they must be returned.

Question 2:

Could you please advise the volume of the past contract in terms of quantity and amount, and who is the vendor of the past contract?

Answer 2:

The previous contract was awarded to Super Channel International Corp. for a total value of \$140,842.66. Should you wish to find any additional information, please feel free to search the history of previous requirements on Buy & Sell or Merx.

La présente modification est pour répondre aux questions suivantes :

### **QUESTIONS ET RÉPONSES**

Question 1:

Pourriez-vous s'il vous plaît afficher une photo de vos sacs actuels afin que nous puissions mieux répondre à vos besoins?

Réponse 1 :

Il n'y a pas de photos disponibles pour cette exigence. Cependant, les échantillons d'affichage sont disponibles sur demande et peuvent être conservés par le soumissionnaire pour une période de 48 heures avant qu'ils doivent être retournés.

Question 2:

Pourriez-vous s'il vous plaît aviser le volume du contrat passé en termes de quantité et du montant, et ainsi le nom du vendeur du dernier contrat?

Réponse 2 :

Le contrat précédent a été attribué à Super Channel International Corp pour un montant total de 140,842.66 \$. Si vous souhaitez trouver des informations supplémentaires, s'il vous plaît n'hésitez pas à rechercher l'histoire des prescriptions antérieures sur Buy & Sell ou Merx.